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INTERPELACJA 

W związku z postem umieszczonym w dniu 26 października br. na portalu 
społecznościowym facebook o następującej treści: 

„ Sytuacja branży gastronomicznej jest ciężka i dlatego podjąłem decyzję o obniżeniu 
czynszu lokalom funkcjonującym w zasobach ZBMu do 1 zł netto za m2. Obniżka będzie 
liczona od 24 października i pozostanie w mocy do końca listopada z możliwością 
jej przedłużenia w zależności od sytuacji." 

Bardzo proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

1. Ile jest lokali komunalnych w których obniżył Pan czynsz w zasobach ZBM? 
2. Ile punktów gastronomicznych wynajmuje od ZBM pomieszczenia z informacją 

ile jest to łącznie metrów kwadratowych? 
3. Jakie skutki finansowe będzie miało to dla budżetu miasta zakładając obniżkę 

czynszu do końca listopada br.? 
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